
ROTOKÓŁ NR LIV/10
                                        z  XLIII Sesji Rady Gminy Celestynów
                                              odbytej w dniu 8 października 2010 r.
                                   w siedzibie Szkoły Podstawowej w Celestynowie.

W sesji udział wzięli: 
1. Radni Rady Gminy Celestynów                                         - wg załączonej listy obecności
2. Wójt Gminy                                                                        - Stefan Traczyk
3. Z-ca Wójta Gminy                                                              - Sławomir Dąbrowski
4. Skarbnik Gminy                                                                 -  Agnieszka Kurek
5 Sekretarz Gminy                                                                 - Dariusz Kołodziejczyk
6. Inne zaproszone osoby

Przewodniczący Rady Gminy – Bogdan Wójcik – dokonał otwarcia sesji, powitał radnych 
oraz  zaproszonych  gości.  Stwierdził,  że  na  sali  znajduje  się  11  Radnych  co  stanowi 
quorum niezbędne do podejmowania przez Radę Gminy prawomocnych uchwał.

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:
1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.
2. Interpelacje i zapytania radnych.
3. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
4.Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:
       1) dokonanie zmian w budżecie gminy Celestynów na 2010 rok,

    2) zmiany uchwały RG Nr 193/09 z dnia 20 kwietnia 2009 roku
     3)  gromadzenie  dochodów na  wydzielonym  rachunku przez  samorządowe 
jednostki budżetowe prowadzące działalność w zakresie oświaty,
   4) określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Celestynów, 
procedury uchwalenia budżetu,
   5) ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli i punktów przedszkolnych, dla 
których organem prowadzącym jest gmina Celestynów,
 6) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w 
skład zasobu Gminy Celestynów.

5.   Stanowisko  Rady  Gminy  w  sprawie  wyboru  koncepcji  kanalizacji  w  Starej  Wsi  i 
Dąbrówce.
6. Informacja  Wójta  Gminy  na temat  stanu  realizacji inwestycji gminnych oraz dyskusja.
7.   Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami i dyskusja.
8.    Sprawy różne.
9.    Wnioski i oświadczenia radnych.
10. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 23 sierpnia.
11. Zamknięcie obrad.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt.2
Interpelacje i zapytania Radnych.

1. Interpelacje Radnej Anny Rosłaniec :

Radna poprosiła o odpowiedź na interpelacje z ostatnich dwóch Sesji.
Radna poprosiła o interwencję w sprawie bezpańskich psów błąkających się na terenie 
Starej Wsi i Dąbrówce.
Czy 13 000 zł wydane na przystanek w Dąbrówce ustawiony przy drodze powiatowej 



nie  powinny  być  skierowane  na  załagodzenie  sytuacji  przy  ulicy  Pogorzelskiej  w 
Dąbrówce?

            

2. Intepelacje Radnego Tadeusza Floriańczyka:

1. Jak wygląda przygotowanie Gminy do okresu zimowego. Czy są podpisane 
odpowiednie umowy? Czy nie powtórzy się sytuacja z roku ubiegłego?

2. Na Zebraniu Wiejskim w Pogorzeli Wójt zadeklarował, że osoby, które opłacały 
za przyłącze kanalizacyjne na innych zasadach będą miały naliczane opłaty 
adiaceńskie. Czy wiadomo w jakiej wysokości będą naliczane te opłaty? Czy 
również osoby, które brały udział w opłacie za kanalizację w wysokości 5 000 zł 
będą miały naliczaną opłatę adiaceńską?

3. Intepelacje Radnego Roberta Wicika:
    

1. Kiedy będą równane drogi gminne i gruntowe na terenie Gminy? Kto będzie 
zlecał to zadanie Gospodarka Komunalna czy Urząd Gminy?

4. Intepelacje Radnej  Teresy Strzeżysz:
      

1. Ile rzeczywiście kosztowało utrzymanie dziecka w 2010 roku w Punkcie 
Przedszkolnym w Regucie, w zerówce oraz uczeń w Szkole.

2. Jakie czynniki są brane przy przeliczaniu kwoty na jedno dziecko?
3. Ile pieniędzy wydano na remonty w 2010 roku, od 1 stycznia do 31 sierpnia 

w budynkach oświatowych na terenie gminy Celestynów.
       

5. Interpelacje Radnego Witolda Kwiatkowskiego:

            1.  Ponad miesiąc temu Rada zabezpieczyła środki na wykonanie doraźnego 
remontu 
             nawierzchni ul. Radzińskiej. Jakie Wójt podjął czynności zmierzające do naprawy 
tej
             drogi?

2. Kiedy Wójt rozpocznie budowę kanalizacji – końcówki kanalizacji zadanie X. Proszę 
o podanie konkretnych terminów rozpoczęcia realizacji tej inwestycji. Wiadomo, że 
na to zadanie został ogłoszony przetarg i jest wyłoniony wykonawca. Czy umowa 
jest już podpisana ?

3. Na jakiej podstawie została zlecona wycinka drzew na działce, na której miało być 
wybudowane  przedszkole  w  Celestynowie.  Z  kim  została  zawarta  umowa  na 
wycinkę drzew? Jakie wynagrodzenie jest wpisane do tey umowy? Z jakiej pozycji 
budżetowej  Wójt  zamierza  sfinansować  tą  inwestycję?  To  zadanie  nie  zostało 
wpisane do budżetu gminy na rok 2010.

6. Interpelacje Radnego Bogdana Wójcika:
1. Czy to prawda, że Wójt nocami przyjeżdża do Urzędu. Jeśli tak to co Wójt nocami w 

Urzędzie robi? 
2. Czy Wójt zamierza tolerować w Urzędzie Gminy osoby, które publicznie kłamią? Pan 

Paweł  Mucha  Kierownik  Wydziału  Promocji  skłamał  przynajmniej  dwukrotnie  na 
temat Przewodniczącego Rady  w artykule, który ukazał się w ,,Linii Otwockiej”.



Wystąpienie Moniki Żukowskiej:
Pragnę poinformować Radnych Gminy Celestynów, iż w ubiegłym tygodniu otrzymałam 
od  wójta  naszej  gminy  list  polecony  zawierający  formularz  o  nazwie:,,Informacja  o 
gruntach, lasach, nieruchomościach i obiektach budowlanych” z odręcznym dopiskiem, 
że mam go wypełnić i odesłać d0o gminy w terminie 7 dni. Na pewno nie byłoby w tym 
nic  dziwnegogdyby  nie  fakt  iż  w/w  formularz  przeznaczony  jest  dla  posiadaczy 
samoistnychnieruchomości  lub  obiektów  budowlanych,  a  więc  zbudowanych 
niezgodnie  z  prawem.  Mając  na  uwadze  stan  faktyczny  oświadczam,  z  pełną 
odpowiedzialnością  prawną,  że  formalność  wypełniania  takiego  oświadczenia  nie 
dotyczy moich nieruchomości. Posiadane przeze mnie budynki zostały zbudowane i 
odebrane zgodnie z obowiązującym prawem, a właściwe dokumenty znajdują się w 
urzędzie gminy i starostwie. Zadziwiający jest fakt, że przez 4 lata urzędowania Pana 
Traczyka nikt z przedstawicieli gminy nie weryfikował kwestii podatkowych, a w czasie 
wyborczym  otrzymuję  druk  sugerujący  jakieś  niezgodności.  Niegodziwym  jest  fakt 
takich żądań zwłaszcza gdy mam zamiar ubiegać się o stanowisko wójta naszej gminy. 
Jestem  przekonana,  że  to  prymitywna  próba  zniechęcenia  mnie  do  tych  planów. 
Oświadczam, że jedyną moją motywacją do kandydowania były wcześniejsze kontakty 
z Panem Stefanem Traczykiem a jego obecna działania wobec mnie utwierdzają mnie 
w  przekonaniu,  że  był  to  słuszny  wybór.  Wójt  powinien  służyć  pomocą  i  być 
przykładem dla ludzi, a nasz Wójt jest przykładem braku kompetencji  i  niewłaściwej 
postawy  urzędnika  samorządowego.  Kolejnym  przykładem nagannej  postawy  Pana 
Stefana Traczyka jest lekceważenie uchwał podjętych przez Radę Gminy Celestynów. 
Uchwała  podjęta  pół  roku  temu w sprawie  samowoli  budowlanej  jaką  zrealizowała 
gmina  na  mojej  działce  nie  została  wykonana  przez  Wójta.  Zbudowano  natomiast 
kolejną samowolkę budowlaną, do której nie mogę uzyskać dokumentacji. Wielokrotnie 
zwracałam  się  z  prośbą  o  przekazanie  mi  właściwej  dokumentacji  do  pracownika 
gospodarki komunalnej gminy, jednak do tej pory bez skutku. Tak więc podsumowując 
stan faktyczny jedyne samowolki budowlane znajdujące się na moich gruntach to te, 
które powstały za sprawą niekompetentnej gminy.  Uważam, że Pan Stefan Traczyk 
kpi  swoją postawą zarówno z Radnych jak i  mieszkańców gminy.  Będę walczyć  o 
przywrócenie normalności w naszej gminie.

Ad.pkt 3.
Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.

Wójt  Stefan  Traczyk,  powiedział,  że  w  pytaniach  zostało  poruszonych  wiele  spraw, 
łącznie ze skargą Pani Moniki Żukowskiej. Nie jest pewien w jakim trybie powinna Pani 
Żukowska  złożyć  swoją  skargę.  Poprzednia  Sesja  odbyła  się  28  września,  termin 
odpowiedzi  na  interpelacje  mija  13  października.  Wójt  dodał,  że  zgodnie  ze  statutem 
odpowiedzi zostaną udzielone na piśmie.

Ad.pkt 4.ppkt 1
Rozpatrzenie  projektów  uchwał  oraz  podjęcie  uchwał  w  sprawie  dokonania  zmian  w 
budżecie na 2010 rok.

Pani Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że projekt był szczegółowo omawiany na 
poprzedniej Sesji i na Komisji. Zmniejsza się dochody z tytułu sprzedaży nieruchomości, 
zwiększa  się  dochody  z  tytułu  subwencji  oraz  dotacji  celowych.  Łączna  kwota 
zmniejszenia  dochodów  to  641  766  zł.  Zmniejsza  się  wydatki  z  tytułu  zadań 
inwestycyjnych na kwotę 764 088 zł. Zwiększa się wydatki w dziale transport i łączność o 
kwotę 67 680 zł . Zmniejsza się dochody w dziale działalność usługowa o kwotę 100 tys zł. 
Zmniejsza się dochody 750 Administracja Publiczna o kwotę 40 000 zł.  Zmniejsza się 



wydatki w dziale Oświata i Wychowanie o łączną kwotę 117 664 zł. Zwiększa się wydatki 
w dziale edukacyjna opieka wychowawcza o kwotę 1 608 zł.   Zwiększa się wydatki  w 
dziale Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska o kwotę 33 320 zł. Zmniejsza się 
wydatki  w  dziale  Kultura  i  Ochrona  Dziedzictwa  Narodowego   o  kwotę  14  160  zł. 
Zmniejsza się wydatki w dziale Kultura Fizyczna i Sport o kwotę 8 462 zł. Łączna zmiana 
wydatków  to  zmniejszenie  wydatków  o  kwotę  941  766  zł.  Projekt  uchwały  zmniejsza 
deficyt  o  kwotę  300  tys  zł.  Autopoprawką  następuje  zwiększenie  wydatków  w  dziale 
edukacyjna  opieka  wychowawcza  o  kwotę  4  294  zł  a  zmniejszenie  w  dziale  926  o 
idętyczną kwotę. Przeznaczenie to jest zapewnienie wkładu środków własnych w ramach 
realizacji wypłat stypendium socjalnego. Od tego roku w ustawie o finansach publicznych 
jest zapisane, że gmina musi zapewnić 20 % wkład własny, aby zapewnić finansowanie 
tego zadania. W tym tygodniu ukazała się informacja jaka kwota została gminie przyznana. 

Przewodniczący Komisji  Finansów i  Inwestycji  Piotr  Rosłoniec  wnioskował  o  pięć 
minut przerwy na zebranie się Komisji  Finansów i Inwestycji,  ze względu na to,  że do 
projektu doszły nowe elementy. 

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik ogłosił pięć minut przerwy.

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec powiedział, że Komisja 
zdecydowała się wprowadzić do projektu kilka zmian, które po dyskusji zostaną odczytane.

Radny Tadeusz Floriańczyk  powiedział,  że przesłał  do Wójta pytania odnośnie klubu 
Malucha w Pogorzeli i przystosowania tego obiektu. Wczoraj Pan Wice Wójt nie udzielił 
odpowiedzi. Czy dzisiaj Wójt jest w stanie przedstawić te dokumenty i udzielić odpowiedzi 
na  te  wątpliwości,  które  by  Radnym  wyjaśniły  jak  przebiegają  prace,  jakie  zostały 
podpisane  umowy,  na  jakie  kwoty,  jakie  są  terminy  realizacji.  Czy  zostały  wykonane 
zalecenia  straży,  sanepidu  i  czy  termin  jaki  Wójt  złożył  rodzicom  dzieci  z  Pogorzeli 
zostanie dotrzymany czyli koniec listopada. 

Wójt Stefan Traczyk  powiedział, że nieukrywa, że niektórzy Radni bardzo intensywnie 
mejlują, używają bardzo często tego nowego medium jakim jest internet. Oczywiście to 
pozwala nam na szybszy przepływ informacji, ale Radni muszą zrozumieć, że Wójt jako 
osoba  publiczna  otrzymuje  tych  mejli  dziennie  do  dwustu  do  trzystu  sztuk.  Tak  jak 
pracował w Ministerstwie Środowiska to asystenci ministra odczytywali te majle. Natomiast 
tu  jest  bezpośredni  kontakt  z  obywatelami,  bezpośrednie  rozmowy i  Wójt  stara  się  te 
wszystkie mejle osobiście odbierać, odczytywać. Wójt przyznał, że w dniu wczorajszym 
wpłynął mejl i został on przesłany do Zastępcy Wójta. Wójt zwrócił się do Radnego, aby 
nie wymagał natychmiastowej odpowiedzi. Wójt powiedział, że z tego co wie to wczoraj 
była  bardzo intensywna dyskusja  na posiedzeniu Komisji  Finansów i  Inwestycji  na ten 
temat  i  było  wiele  asprktów poruszonych.  Powiedział,  że  na  mejla  Radnego  zostanie 
udzielona odpowiedź. Zgodnie z rozmową z mieszkańcami przewidywany termin realizacji 
jest do końca listopada lub do końca grudnia. Był przewidywany wariant optymistyczny i 
pesymistyczny. Wójt powiedział, że pierwszego stycznia Klub zostanie uruchumiony.Wójt 
powiedział, że są to zaległości z poprzedniej kadencji.

Radny Tadeusz Floriańczyk powiedział, że jego pytanie i mejl to było uszczegółowienie 
interpelacji  z  poprzedniej  Sesji.  Wójt  proponuje  w  zmianach  do  budżetu  32  000  zł. 
Natomiast  nie  wiadomo jak te  pieniądze były  wydatkowane.  W dokumencie z  dnia  18 
grudnia  2009  jest  informacja,  że  na  funkcjonowanie  klubu  w  Pogorzeli  na  2010  rok 
Pogorzel  i  Podbiel  jest  34  500  zł.  Jak  wiadomo,  przez  cały  2010  rok  ten  Klub  nie 
funkcjonował. Radny zaproponował, aby z tych pieniędzy połowę przeznaczyć na ten cel.



Wójt Stefan Traczyk powiedział, że jest to dobry pomysł.

Radny Mirosław Rosłoniec powiedział, że na wczorajszej Komisji Radni poświęcili trochę 
czasu na dotację celową związaną z budową placu zabaw z programu Radosna Szkoła w 
Starej Wsi. W projekcie uchwały udział własny został zwiększony z 30 000 zł do 115 000 
zł.  Komisja Finansów zmieniła ten zapis i  zwiększyła  z 30 000 zł  do 60 000 zł  udział 
własny.  Radny  był  temu  przeciwny,  ponieważ  jego  zdaniem  30  000  zł  pierwotnie 
zaplanowane w zupełności wystarczy na realizację tego zadania.

Wójt Stefan Traczyk powiedział, że ten projekt uchwały jest powtórzeniem projektu, który 
był  dwa  tygodnie  temu  przygotowany  na  Sesję  Nadzwyczajną.  Projekt  był  tak 
skonstruowany, aby nie zwiększać deficytu i zadłużenia. Okazało się, że niektóre sprawy 
będą rozłożone w czasie. Radni w ubiegłym roku podjęli uchwałę w sprawie przystąpienia 
do projektu Radosna Szkoła.  Okazało się,  że gmina dostała  dofinansowanie na jedną 
Szkołę.  W ramach środków,  jakimi  gmina dysponuje  w budżecie  na  2010  rok  zostały 
fundusze na ten cel przesunięte. Projekt zmian w budżecie przygotowuje Wójt, ale Rada 
może dokonać zmian, pod warunkiem, że nie powodują one zwiększenia deficytu.

Radna Teresa Błachnio powiedziała, że byłoby łatwiej podjąć decyzję, gdyby w ślad za 
podjętą uchwałą w zeszłym roku, te pieniążki zostały wniesione do budżetu na 2010 rok.

Radny Tadeusz Floriańczyk  powiedział,  że chciałby podziękować Radnym z Komisji 
Finansów, że postanowili zwiększyć tą kwotę o dodatkowe 30  000 zł.

Radny Witold Kwiatkowski zapytał Wójta jakie jest obecnie zadłużenie gminy, jakie było 
zadłużenie na dzień 1 stycznia 2007, jakie zobowiązania planuje Wójt przełożyć na rok 
2011, jakie w związku z tym będzie przyrost tego zadłużenia w roku 2011.O wiele łatwiej 
byłoby  rozmawiać  na  temat  tej  inwestycji  gdyby  Wójt  nie  skreślił  tej  inwestycji 
nieuwzględniając jej w swoim projekcie budżetu na rok 2010.

Wójt Stefan Traczyk powiedział, że nikt nic nie skreślał. Radni na początku roku przyjęli 
mnóstwo  uchwał,  które  wprowadzały  dotacje.  Gmina stara  się  w różnych  miejscach o 
dotacje  i  środki  zewnętrzne,  aby  zaoszczędzić  pieniądze  podatników.  Gmina  oprócz 
dużych projektów patrzy też na małe. W tym tygodniu zostało podpisane porozumienie na 
dotację z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska na 10 000 zł. Mając uchwałę 
intencyjną  Gmina  złożyła  wniosek  na  dwie  Szkoły  i  dostała  dofinansowanie  na  jedną 
Szkołę. Wójt powiedział, że odnośnie zadłużenia napisał artykuł, który ukazał się w ,,Lini 
Otwockiej” oraz w ,,Celestynce”. 

Przewodniczący Komisj Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt 
jest bardzo duży, jest kilkadziesiąt pozycji. Stąd sprawił on Radnym dodatkową trudność. 
Nasze prośby, aby dzielić uchwały na mniejsze, aby były łatwiejsze do przeanalizowania 
spełzły na niczym. Komisja chciała wypracować wniosek, który dalej popierałby linię, którą 
Rada obrała na początku roku, czyli  inwestowanie w inwestycje główne i przyjęte od 1 
stycznia.  Wniosek  Komisji  przegłosowany  jest  następujący:  Komisja  wnioskuje  o 
niezabieranie  kwoty  764  088  zł  z  wydatków  inwestycyjnych  na  budowę  kanalizacji, 
ul.Prusa ,  ul.Radzińska) Wójt  proponuje zabrać te  760 tys  zł.  Komisja jest  przeciw tej 
zmianie.Komisja również jest przeciw zdejmowaniu z kwoty 50 000 zł kwoty 40 000 zł z 
wydatków inwestycyjnych na remont schodów do Urzędu Gminy a głównie tutaj chodzi o 
rampę, podjazd dla niepełnosprawnych. W tej chwili jest 50 000 zł. To zadanie powinno 
być  wykonane.  Czyli,  żeby  zostało  tak  jak  jest  do  tej  pory.  Następna  zmiana,  którą 



proponuje Wójt to jest zdjęcie środków w wysokości 328 676 złotych z termomodernizacji 
gimnazjum. Komisja wnioskuje o wykreślenie tej kwoty i wpisanie kwoty – 4 000 zł w tej 
pozycji i tą kwotę dołożyć na remont przeciekającego dachu w gimnazjum.  W dziale 900, 
paragrafie 4300 zakup usług pozostałych jest propozycja zwiększenia o kwotę 33 320 zł 
na dostosowanie klubu Malucha w Pogorzeli. Niemniej po wczorajszej dyskusji i sytuacji, 
która miała miejsce, wielu niejasnościach, wpłynięciu skargi na Wójta Gminy dotyczącej 
rozliczenia tej inwestycji i różnych innych okoliczności, które miały miejsce, Komisja na tą 
chwilę  proponuje  wykreślić  do  czasu  otrzymania  pełnych  informacji  i  wyjaśnienia  tej 
sytuacji  finansowo-skargowo-zaległościowej  z  płatnościami.  Tutaj  są  bardzo 
skomplikowane schematy zastosowane, kilka umów jest podpisanych, wykonastwo jest a 
nie ma podpisanej umowy. Czyli na tą chwilę pozostaje kwota, która jest do tej pory, kwota 
50 000 zł. Komisja proponuje w wydatkach inwestycyjnych jednostek na Radosną Szkołę z 
obecnej  kwoty  30  000  zł  środków  własnych  (w  domyśle  30  000  zł  dofinansowania) 
zwiększyć o 30 000 zł (stan obecny),czyli do kwoty 60 000 zł środków własnych i 60 000 zł 
do  pozyskania,  czyli  cała  kwota  na  plac  zabaw 120  000 zł.  W toku dyskusji  Komisja 
analizowała,  jak  inne  gminy  sobie  radzą  i  to  jest  kwota  jaką  wydaje  Otwock  na 
poszczególne Szkoły na place zabaw. Około 120 000 zł Otwock wydaje na place zabaw i 
tu wobec faktu sytuacji finansowej gminy Komisja uważała, że na pełną kwotę Gminy nie 
stać, natomiast poziom 120 000 zł jest naprawdę duży, żeby wykonać ten plac zabaw. 
Następna zmiana, która jest powiązana, żeby się wszystko domknęło to jest wykreślenie w 
punkcie  1,  dziale  700  paragrafie  0770  kwoty  747  088  zł.  O  tyle  Wójt  proponował 
zmniejszyć ten paragraf. Komisja wnioskuje, aby wykreślić tą kwotę, pozostawić w stanie 
w jakim ta kwota na tą chwilę jest.  Komisja zdecydowała, aby pozostałą drobną kwotą 
zmniejszyć  deficyt  budżetowy.  Oczywiście  Wójt  powinien  dostosować  załączniki 
inwestycyjne  i  wszystkie  inne  oraz  uzasadnienie.  Komisja  wnioskuje  o  dołączenie  w 
uzasdnieniu wyszczególnienie, które drogi i przepusty mają być robione:
Glina ul. Sosnowa  ul. Sadowa  ul. wspólna   ul. Leśna   ul. Kwiatowa  -ul. Wilcza   droga 
Glina - Dyzin  - porównanie (przy Jednostce Wojskowej), wyrównanie pozostałych dróg na 
terenie Gliny. 
Regut: Naprawa nawierzchni, wyrównanie: Ul. Kręta, Siekierki, Łąkowa, Turystyczna,
Naprawa przepustów: ul.Nowowiejska przy dawnej stacji paliw oraz droga na Ponurzycę 
Rozwiązanie  problemu  sączącej  się  wody  na  ul.  Nowowiejskiej  (rów,  udrożnienie 
przepustów)  –  sprawy  zgłaszane  do  Wójta  na  zebraniu  wiejskim  prawie  miesiąc 
temu.Dyzin,  Jatne:Wyrównanie  dróg  na  terenie  wsi  Dyzin  i  Jatne  po  konsultacji  z 
sołtysemPogorzel:1.Ulica Otwocka; ,2.Ulica Kolejowa 3.Ulica Piękna; 4.Ulica Świerkowa- 
5.Ulica  Leśna-i.Celestynów:  ul.  Otwocka,  ul.  Sucharskiego;  Ul.  Radzińska  (naprawa 
nawierzchni z trylinki);  ul. Prusa  .ul. Szkolna   ul. Widok i  ul. Wesoła  ul. Leśna i ul. 
Mokra   Grabowa,  ul.  Leśna  od  ul.  Reguckiej  w  kier.  Ul.  Radzińskiej  szczególnie 
skrzyżowanie  z  ul.  Szkolną,  ul.  Podgórna  od  ul.  Reguckiej  do  ul.Orzeszkowej, 
ul.Orzeszkowa na całej długości szczególnie skrzyżowanie z ul. Wrzosową i ul.Podgórną, 
ul. Zwycięzców na całej długości, , ul. Klonowa na całej długości, ul. Kościuszki na całej 
długości, Pogłębić, udrożnić rowy na : ulicach Żurawia, Mokra, Kościuszki, Leśna, rów na 
ul.  Prusa,  który  łączy  się  z  ul.  Radzińską  przez  działkę  prywatną  prawie  nie  istnieje 
właścicielka wyraża zgodę na wejście na jej teren)W zeszłym roku wykopano rów na ul. 
Szkolnej obecnie prawie go nie widać, ul. Wrzosowa.
oraz  naprawa  przepustów  na  wyżej  wymienionych  ulicach.  Dąbrówka:  Naprawy, 
wyrównanie i odwodnienie tam gdzie jest taka potrzeba ulic: Pogorzelska, Karczewska, 
Willowa, Skośna, Myśliwska , Poprzeczna, Strażacka, Cicha – zgodnie z ustaleniami z 
zabrania  wiejskiego  z  dnia  28.08.2010r.Ponurzyca:  Remont  uszkodzonego  przepustu 
(droga  asfaltowa  Podbiel-  Ponurzyca  pierwszy  przepust  od  strony  Ponurzycy)  Stara 
Wieś:ul.  Kołłątaja,  Prusa  i  Norwida  -  potrzebne  samo  wyrównanie  i  uwałowanie  ul. 
Kolejowa  (na  odcinku  niedokończonym  przy  ul.  Fabrycznej)   ul.  Słowackiego  przy 



skrzyżowaniu z ul. Krasińskiego - ul. Mickiewicza. Kwota 81 000 zł. 

Skrabnik Agnieszka Kurek zapytała, czy dotacja celowa zostaje w kwocie 85 000 zł czy 
zmniejszamy ją do kwoty 60 000 zł.?

Przewodniczący Komisj Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec powiedział, że wkład 
własny będzie wynosił 60 000 zł i dotacja także będzie wynosić 60 000 zł.

Poprawka została przyjęta 10 głosami za, przy 1 wstrzymującym.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec  przeprowadziła głosowanie imienne na d 
projektem uchwały dokonanie zmian w budżecie gminy Celestynów na 2010 rok.

Uchwała została podjęta 10 głosami za, przy 1 przeciwnym.

Ad.pkt 4.ppkt 2
Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawie zmiany uchwały RG Nr 
193/09 z dnia 20 kwietnia 2009 roku.

Pani Joanna Więsik powiedziała, że jest to uchwała zmieniająca uchwały RG Nr 193/09 z 
dnia 20 kwietnia 2009 roku dotyczącą regulaminu określającego wysokość wynagrodzenia 
dla  nauczycieli.W  związku  z  otwarciem  oddziałów  dwujęzycznych  w  gimnazjum 
nauczycielom przysługuje dodatek za trudne warunki  pracy i  należy wniesc zmianę do 
rozdziału  5  paragrafu  18  tego  regulaminu.Proponuje  się  następującą 
zmianę.:Nauczycielom zajęć dydaktycznych w szkołach, w których zajęcia są prowadzone 
dwujęzycznie  oraz  nauczycielom  uczącym  języka  angielskiego  przysługuje  dodatek  w 
wysokości 10 % stawki godzinowej”

Radna Dorota Nowak w imieniu Komisji Oświaty wnioskowała o wprowadzenie poprawki: 
W paragrafie 1 zostaje wprowadzony zapis:,,Nauczycielom zajęć dydaktycznych,  którzy 
prowadzą zajęcia dwujęzycznie oraz  nauczycielom danego języka obcego w oddziałach 
dwujęzycznych przysługuje dodatek w wysokości 10 % stawki godzinowej” 

Poprawka została przyjęta jednogłośnie.

Radna  Dorota  Nowak  w  imieniu  Komisji  Oświaty wnioskowała  o  wprowadzenie 
poprawki:uzasadnienie  otrzymuje  brzmienie:  Zgodnie  z   rozporządzeniem   Ministra 
Edukacji Narodowej i Sportu z dnia 31 stycznia 2005 r. w sprawie wysokości minimalnych 
stawek  wynagrodzenia  zasadniczego  nauczycieli,  ogólnych  warunków  przyznawania 
dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz wynagradzania za pracę w dniu wolnym 
od pracy, na podstawie  § 8 pkt.11 w/w rozporządzenia za pracę  w trudnych warunkach 
uznaje się pracę nauczycieli prowadzących zajęcia dydaktyczne w  szkołach /oddziałach/, 
w których  zajęcia dydaktyczne są prowadzone  dwujęzycznie oraz  nauczycieli danego 
języka obcego w oddziałach dwujęzycznych.

Poprawka została przyjęta jednogłośnie.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna  Rosłaniec przeprowadziła  głosowanie  imienne nad 
projektem uchwały w sprawie  zmiany uchwały RG Nr 193/09 z dnia 20 kwietnia 2009 roku 
w  sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego  wysokość  oraz  szczegółowe  warunki 
przyznawania i wypłacania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia zasadniczego: za 
wysługę  lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego  i  za  warunki  pracy  oraz  wysokość  i  warunki 
wypłacania  innych  składników  wynagrodzenia  wynikających  ze  stosunku  pracy  , 
szczegółowy sposób obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 
i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania 
i wypłacania dodatku mieszkaniowego.



Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 4.ppkt 3
Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawie  gromadzenie dochodów 
na  wydzielonym  rachunku  przez  samorządowe  jednostki  budżetowe  prowadzące 
działalność w zakresie oświaty.

Pani Joanna Więsik powiedziała, że jest to uchwała Rady Gminy w sprawie gromadzenie 
dochodów  na  wydzielonym  rachunku  przez  samorządowe  jednostki  budżetowe 
prowadzące  działalność  w  zakresie  oświaty.  Zgodnie  z  nową  ustawą  o  finansach 
publicznych  przestają  funkcjonować  rachunki  dochodów  własnych  funkcjonujące  na 
podstawie starej ustawy. Aby zachować ciągłość konieczne jest podjęcie nowej uchwały.

Radna Dorota Nowak w imieniu Komisji Oświaty powiedziała, że Komisja pozytywnie 
zaopiniowała ten projekt uchwały.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna  Rosłaniec przeprowadziła  głosowanie  imienne nad 
projektem uchwały w sprawie  gromadzenie dochodów na wydzielonym rachunku przez 
samorządowe jednostki budżetowe prowadzące działalność w zakresie oświaty.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 4.ppkt 4

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawie określenia trybu prac nad 
projektem uchwały budżetowej Gminy Celestynów, procedury uchwalenia budżetu.

Pani  Skarbnik  Agnieszka Kurek  powiedziała,  że ten projekt  dotyczy  nowej  ustawy o 
finansach publicznych określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej  Gminy 
Celestynów, procedury uchwalenia budżetu. 

Przewodniczący Komisj Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec powiedział, że Komisja 
negatywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad 
projektem uchwały w sprawie  określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 
Gminy Celestynów, procedury uchwalenia budżetu.

Uchwała nie została podjęta.

Ad.pkt 4.ppkt 5

Rozpatrzenie  projektów  uchwał  oraz  podjęcie  uchwał  w  sprawie  ustalenia  planu  sieci 
publicznych przedszkoli i punktów przedszkolnych, dla których organem prowadzącym jest 
gmina Celestynów.

Pani Joanna Więsik powiedziała, że podjęcie tej uchwały wynika wprost z art.14 a ustawy 
o systemie Oswiaty, który mówi, że Rada Gminy ustala planu sieci publicznych przedszkoli 
i punktów przedszkolnych, dla których organem prowadzącym jest gmina.

Radna Dorota Nowak w imieniu Komisji Oświaty powiedziała, że Komisja negatywnie 
zaopiniowała ten projekt uchwały.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad 
projektem uchwały w sprawie  ustalenia planu sieci  publicznych przedszkoli  i  punktów 
przedszkolnych, dla których organem prowadzącym jest gmina Celestynów.



Uchwała nie została podjęta.(9 przeciw, 1 za, 1 wstrzymujący)

Ad.pkt 4.ppkt 6

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawie oddania w dzierżawę na 
czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów.

Pani  Dorota  Popis  powiedziała,  że  na  przedmiotowej  części  działki  usytuowany  jest 
budynek handlowy, który stanowi własność dzierżawcy. Dotychczasowa umowa dzierżawy 
zawarta była na czas określony tj. okres trzech lat. Ponieważ dzierżawca chce przedłużyć 
zawartą umowę dzierżawy na okres kolejnych 3 lat niezbędne jest podjęcie przez Rade 
Gminy Celestynów uchwały w powyższej sprawie.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad 
projektem  uchwały  w  sprawie  oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części 
nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Adpkt. 5. Stanowisko Rady Gminy w sprawie wyboru koncepcji kanalizacji w Starej 
Wsi i Dąbrówce

Zastępca  Wójta  Sławomir  Dąbrowski,  powiedział,  że  zostało  zlecone  przez  gminę 
wykonanie koncepcji kanalizacji w Starej Wsi i Dąbrówce. Jeden z etapów zakładał wybór 
koncepcji kanalizacji. Problemy te były omawiane na Komisji Finansów, były spotkania z 
projektantami  i  mieszkańcami  w  tej  sprawie.  Od  trzech  miesięcy  w  tej  sprawie  nie 
wydarzyło  się  nic.Wójt  zajął  swoje  stanowisko  w  tej  sprawie,  ono  jest  dołączone  do 
materiałów na dzisiejszą  Sesję.  Stanowisko  zajęła  także Gospodarka  Komunalna.  Te 
stanowiska są  rozbieżne.  Jest  to  decyzja  poważna,  która  z  dnaniem Zastępcy Wójta 
powinna być podjęta kolegialnie.

Przewodniczący  Komisj  Finansów  i  Inwestycji  Piotr  Rosłoniec powiedział,  że  na 
wczorajszej Komisji zostało potwierdzone, że podjęcie tego stanowiska nie jest konieczne 
aby inwestycja  kanalizacji  ruszyła   a  ta  informacja  była  przekazywana  mieszkańcom. 
Rada gminy zajęła stanowisko w sprawie budowy kanalizacji w Dąbrówce i Starej Wsi, 
kiedy rok temu przyznała środki w kwocie 300 tys zł. na realizację tego zadania uchwałą 
Rady Gminy.  Natomiast  techniczne rozwiązania należą do ekspertów a nie  Radnych. 
Wobec tych rozbieżności i wątpliowści Komisja złoży poprawkę do projektu stanowiska.

Zastępca Wójta Sławomir Dąbrowski  powiedział, że jest to projekt stanowiska. Eksperci 
zajęli  się projektowaniem i przedstaili  Radnym trzy warianty.  Te warianty pociągają za 
sobą pewne koszty.  Zasadnym jest,  aby Rada podjęła stanowisko w tej  sprawie.  Bez 
względu  na  wybór  wariantu  kanalizacji  to  trwałość  i  funkcjonalność  kanlizacji  będzie 
jednakowa. 

Przewodniczący Komisj Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec powiedział, że Komisja 
wnioskowała  aby  z  projektu  stanowiska  Rady  Gminy  Celestynów  w  sprawie  wyboru 
budowy sieci kanalizacji sanitarnej w Dąbrówce i Starej Wsi wykreślić zapisy § 1. projektu 
i zastąpić następującym tekstem: 

§ 1
 

Rada Gminy Celestynów uznaje za priorytetowe zadanie budowę kanalizacji sanitarnej 
w Gminie Celestynów, w tym w miejscowościach Dąbrówka i Stara Wieś. W latach 
2008, 2009 i 2010 na wniosek radnych w budżecie gminy zabezpieczono środki finansowe 



na wykonanie dokumentacji technicznej na przedmiotową inwestycję. Dopiero w 2010 roku 
Wójt  Gminy  rozpoczął  procedurę  przetargową  na  wyłonienie  wykonawcy  dokumentacji 
technicznej.
Wójt przyjął błędne założenie zlecając opracowanie ok. 7 km sieci, podczas gdy potrzeby 
mieszkańców wynoszą ok. 15 km. sieci kanalizacyjnej.
 

§ 2.
 

Rada  Gminy  Celestynów  zwraca  uwagę  na  przeciągającą  się  procedurę  wyboru 
właściwej koncepcji budowy sieci kanalizacyjnej w Dąbrówce i Starej Wsi. Przyczyną 
tego są rozbieżne zdania w opinii firmy CITEC – TECHUNION, wykonującej dokumentację 
techniczną inwestycji, a Zakładem Gospodarki Komunalnej w Celestynowie, zarządzającej 
w imieniu gminy istniejącą siecią kanalizacyjną i  sprawującą w przyszłości  nadzór nad 
funkcjonowaniem kolejnych elementów sieci w Dąbrówce i Starej Wsi. 
 

§ 3.
 

Rada  Gminy  Celestynów  uważa  za  niewłaściwą  propozycję  Wójta  w  sprawie  wyboru 
koncepcji budowy sieci kanalizacji sanitarnej w Dąbrówce i Starej Wsi jedynie w oparciu 
o najniższe koszty wykonania i eksploatacji, co podnosi Wójt w piśmie z dnia 26.07.2010 r. 
W wyborze wariantu budowy zasadnym jest  pamiętanie o dobru mieszkańców,  a więc 
wzięcie pod uwagę parametrów geotechnicznych terenu, występowania wody gruntowej, a 
także  doświadczeń  w  budowie  i  eksploatacji  sieci  kanalizacyjnej  w  innych 
miejscowościach gminy,  np.  w Celestynowie  i  Pogorzeli.  Z tego względu powinna być 
wykonana  przez  niezależnych  ekspertów  w  tej  dziedzinie  szczegółowa  analiza 
proponowanych rozwiązań. Ostateczny dokument w tej sprawie powinien trafić również do 
radnych i sołtysów.
 

§ 4.
 

Jednocześnie  Rada  Gminy  wnosi  do  Wójta  o  podjęcie  wszelkich  działań  w  celu 
podłączenia do sieci kanalizacyjnej w Dąbrówce i Starej Wsi możliwie największej liczby 
terenów mieszkalnych i/lub usługowych oraz przedstawienie propozycji  finansowania 
tego  zadania  w  najbliższych  latach,  również  w  uwzględnieniu  rozpoczętego  kolejnego 
etapu budowy kanalizacji w Celestynowie (zadanie IX).
 

§ 5.
 

Rada  Gminy  Celestynów  apeluje  do  Wójta  o  zintensyfikowanie  działań aparatu 
urzędniczego, które w konsekwencji doprowadzą do szybkiego, sprawnego i właściwego 
poprowadzenia inwestycji  budowy sieci  kanalizacji  sanitarnej  w Dąbrówce i  Starej  Wsi, 
zgodnie z wielokrotnymi wnioskami radnych, sołtysów i rad sołeckich, a przede wszystkim 
zainteresowanych tą kwestią mieszkańców.

§ 2 z projektu zmienia numerację na § 6, a uzasadnienie ulega wykreśleniu.

Poprawka do stanowiska została przyjęta jednogłośnie.

Stanowisko Rady Gminy w sprawie  wyboru koncepcji  kanalizacji  w  Starej  Wsi  i 
Dąbrówce wraz z przyjętą poprawką zostało podjęte.



Ad.pkt. 6.

 Informacja  Wójta  Gminy  na temat  stanu  realizacji inwestycji gminnych oraz dyskusja.

Pan  Paweł  Tomala  powiedział,  że  Radni  w  dniu  wczorajszym  otrzymali  aktualne 
sprawozdanie z realizacji inwestycji. Poprosił Radnych o zadawanie pytań.

Radny  Piotr  Rosłoniec  zapytał  kiedy  nastąpiło  otwarcie  ofert  dotyczące  końcówek 
kanalizacji – zadanie X i poprosił podanie kwoty wynikającej z wybranej oferty.

Pan Paweł  Tomala  powiedział,  że  została  wybrana  najkorzystniejsza  oferta  na  kwotę 
1286 000 zł.  Jest przygotowana umowa, która jeszcze nie została podpisana. Częścią 
umowy jes harmonogram rzeczowo finansowy. W tym roku planowane są prace za kwotę 
250 tys zł. 

Radny Tadeusz Floriańczyk zapytał jak przebiegają prace pokanalizacji w Pogorzeli?

Pan Paweł Tomala  powiedział,  że w dalszym ciągu toczy się sprawa z wykonawcą o 
przywrócenie do stanu poprzedniego między innymi ulicy Leśnej w Pogorzeli. Wykonawca 
został  wezwany  w  trybie  natychmiastowym  do  zapłaty  kar  umownych  i  do  dnia 
dzisiejszego nie ma odpowiedzi.

Radny Witold Kwiatkowski  zapytał  kiedy zostaną ropoczęte prace budowy końcówek 
kanalizacji i na jakich ulicach będzie realizowana ta inwestycja jeszcze w tym roku.

Pan Paweł Tomala  powiedział, że wykonanie tych prac będzie w miesiącu październiku 
oraz na początku listopada. Zakresem prac będą objete dwie ulice w tym ulica Wesoła, 
fragment Radzińskiej i chyba Prusa.

Radny Witold Kwiatkowski zapytał co się dzieje na działce n aterenie przedszkola.

Pan Paweł Tomala powiedział, że jest umowa porozumienie. Wykonawca wyrywa drzewa 
i  porządkuje,  nie  dostaje  wynagrodzenia  w  formie  pieniężnej  a  dostaje  w  zamian  za 
wykonane usługi pozyskane drewno. 

Radny Piotr Rosłoniec wnioskował o dostarczenie do Radnym kopii tej umowy. 

Ad.pkt. 7

Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami i dyskusja.

Ad.pkt. 8

Sprawy różne.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik zapytał,  czy Wójt przewiduje,  że będą ważne 
sprawy wymagającej sesji merytorycznej. 

Wójt Stefan Traczyk zapytał jak Przewodniczący Rady kwantyfikuje ważność spraw.

Przewodniczący Rady powiedział, że ubolewa, że nie może wspólnie z Wójtem ustalić 



terminu Sesji. Poinformował, że najbliższa Sesja odbędzie się 28 października o godzinie 
18:00.

Ad.pkt. 9

Wnioski i oświadczenia radnych.
Ad.pkt. 10

Protokół z posiedzenia Sesji  z dnia 23 sierpnia został przyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt. 11

Zamknięcie obrad.

                                                           Przewodniczący Rady Gminy Celestynów

                                                                          Bogdan Wójcik

Sporządziła:

Katarzyna Świderska
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